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З А П И С Н И К 
4. СЈЕДНИЦЕ ДОМА НАРОДА ПАРЛАМЕНТА ФЕДЕРАЦИЈЕ БОСНЕ 

И ХЕРЦЕГОВИНЕ, одржане 28. јула 2011. године 
 

 
 
 Сједница је почела у 10.40. 
 
 Сједницом је предсједавала Каролина Павловић, 
предсједавајућа Дома народа Парламента Федерације БиХ.  
 
  На почетку сједнице предсједавајућа је поздравила делегате, 
предсједника Федерације БиХ Живка Будимира, потпредсједника 
Федерације Мирсада Кебу, замјеника премијера Јерку Иванковића 
Лијановића, министре у Влади Федерације БиХ, представнике 
невладиних организација, представнике акредитованих медијских кућа 
који прате рад сједнице и госте. 
 

Изостанак са сједнице оправдали су: Едина Папо, Амел 
Хаџиабдић и Влатко Зрилић. 

 
На основу евиденције Стручне службе, предсједавајућа је 

констатовала да сједници присуствује 45 делегата, што чини већину, те 
Дом народа може радити и пуноважно одлучивати. 

 
Након тога, предсједавајућа је дала на гласање Записник 3. 

сједнице Дома народа. 
На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 

да је Дом народа Парламента Федерације БиХ, без примједби (36 
гласова за, седам уздржаних гласова и једним гласом против), усвојио 
Записник 3. сједнице Дома народа Парламента Федерације БиХ, 
одржане 18.07.2011. године. 
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Након тога, предсједавајућа је подсјетила делегате да на основу 
члана 104. Пословника о раду Дома народа могу да постављају 
делегатска питања и покрећу иницијативе, те изразе незадовољство 
добијеним одговором. 

 
 
Делегатска питања и иницијативе 
 
Елвира Абдић-Јеленовић је изразила незадовољство што није  

добила одговор на питање које је поставила на 1. сједници Дома 
народа, те је упутила писмену опомену за доставу одговора на ово 
питање. 

 
Радоје Видовић је изразио незаовољство што није добио 

одговор на питање које се односи на именовање чланова управних и 
надзорних одбора које је Влада извршила у протекла четири мјесеца. 

 
Предраг Којовић је покренуо иницијативу за допуну члана 163. 

Кривичног закона Федерације Босне и Херцеговине којом би се 
прописала казна затвора од једне до пет година за јавно порицање или 
негирање кривичних дјела геноцида, ратних злочина или злочина 
против човјечности за која постоје правоснажне пресуде међународних 
и домаћих судова. Предложио је да се Дом народа изјасни о овој 
иницијативи. 

 
Амир Зукић је покренуо иницијативу да Влада Федерације 

обезбиједи потребна средства за изградњу Католичке цркве на 
Грбавици у Новом Сарајеву. 

 
Мира Љубијанкић је прокоментарисала одговор који се односи 

на заступљеност конститутивних народа у органима, службама, 
канцеларијама, управама, заводима и дирекцијама у  Федерацији. 
Изразила је незадовољство процентом запосленика из реда  српског 
народа  у овим институцијама, те је  у име Клуба делегата српског 
народа затражила поправљање овог стања до краја 2011. године.  

 
Џевад Рађо је подржао иницијативу коју је покренуо Предраг 

Којовић, те је позвао Дом народа да подржи ову иницијативу. 
 
Елвира Абдић-Јеленовић је поставила питање Влади 

Федерације колико су и која предузећа наплатила пријератних 
потраживања у другим државама и какав је био статус тих предузећа у 
тренутку наплате ових потраживања у смислу власништва над тим 
предузећима, а какав је данас. Поднијела је питање у писаној форми. 
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Јосип Перић се осврнуо на писање „Вечерњег листа“ након 
сједнице на којој је Дом народа усвојио Приједлог закона о измјенама и 
допуна Закона о федералним министарствима и другим органима 
федералне управе. Истакнуо је да је тим чланком оклеветан, те је 
затражио правну помоћ у вези са овим писањем. Такође, затражио је 
да му се доставе подаци о власништву над „Вечерњим листом“, 
запосленима у „Вечерњем листу“, колико је доприноса уплатио 
„Вечерњи лист“ у Босни и Херцеговини. Покренуо је иницијативу да 
Федерална телевизија преноси сједнице домова Парламента 
Федерације. Затражио је подршку Дома народа и Представничког дома 
у вези са овим питањима. 

 
Сретко Радишић поставио питање зашто у Закону о избјеглим и 

расељеним лицима није озакоњен статус повратника из Републике 
Српске у Федерацију Босне и Херцеговине, као што је то учињено са 
статусом повратника из Федерације Босне и Херцеговине у Републику 
Српску, тј. да се статус повратника здржава и након шест мјесеци од 
дана повратка. 

 
Захид Башић је поставио два питања Федералном 

министарству промета и комуникација који се односе на радове на 
магистралној цести Сарајево  - Тузла – Орашје. 

Прво се односи на завршетак радова на петљи Шићки Брод. 
Друго питање се односи на наставак радова на дионици пута 

Олово – Кладањ, тј. превоју Караула и када ће бити завршени радови 
Асфалтоградње на овој дионици. 

 
Алмедин Алиефендић је поставио питање ЈП Аутоцесте 

Федерације БиХ. 
Упитао је када ће бити стављене у функцију наплатне кућице у 

Подлуговима, Високом и Какњу и да ли је планиран вишетарифни 
систем наплате да би грађани Босне и Херцеговине били у 
повлаштенијем положају у односу на странце.  

 
Ханка Вајзовић је поставила питање  Влади Федерације колико 

је запослених државних службеника и намјештеника у Влади 
Федерације, њеним министарствима, органима, службама, 
канцеларијама, управама, институцијама, заводима, дирекцијама, 
агенцијама у органима управе и самосталним управним 
организацијама у  Федерацији  који су основани посебним законом или 
којим је посебним законом повјерено обављање јавних овлашћења. 

 
Зоран Јовановић је покренуо иницијативу за допуну правилника 

о садржају и форми финансијских извјештаја правних лица са 
дубинском анализом свих расхода, тј. да се детаљније прикажу 
расходи по ставкама. 



 4 

 
Након тога се прешло на гласање о иницијативи коју је покренуо 

Предраг Којовић. 
На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 

да је Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине, са 41 
гласом за и уз шест уздржаних гласова, прихватио сљедећу 

 
И Н И Ц И Ј А Т И В У  

за допуну чланка 163. Кривичног закона Федерације Босне и 
Херцеговине („Службене новине Федерације БиХ“, бр. 36/03, 37/03, 

21/04, 69/04, 18/05 и 42/10) 
 
 Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине 

задужује Федерално министарство правде да размотри иницијативу и 
припреми допуну чланка 163. Кривичног закона Федерације Босне и 
Херцеговине тако што би се јавно порицање или оправдавање 
геноцида, злочина против човјечности или ратних злочина утврђених 
правоснажним пресудама међународних и домаћих судова кажњавало 
казном затвора од једне до пет година. 
 

Након постављених делегатских питања и покренутих 
иницијатива прешло се на утврђивање дневног реда. 

 
Предсједавајућа је обавијестила делегате да је Влада 

Федерације доставила Приједлог измјена и допуна Буџета Федерације 
Босне и Херцеговине за 2011. годину  и Приједлог Закона о измјенама 
и допунама Закона о извршавању Буџета Федерације Босне и 
Херцеговине за 2011. годину са приједлогом да се разматрају по 
хитном поступку. 

 
Предсједавајућа је такође обавијестила делегате да је Влада 

Федерације доставила Приједлог закона о измјенама и допунама 
Закона о микрокредитним организацијама са приједлогом да се 
разматра по хитном поступку. С обзиром да је Представнички дом овај 
Закон разматрао у форми нацрта закона, Колегијум Дома народа је 
предложио да и Дом народа разматра овај закон у форми нацрта 
закона, што су делегати прихватили. 

 
На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 

да је: 
- са 38 гласова за, уз три гласа против и уз пет уздржаних 

гласова, Дом народа Парламента Федерације Босне и 
Херцеговине прихватио да се Приједлог измјена и допуна 
Буџета Федерације Босне и Херцеговине за 2011. годину 
разматра по хитном поступку; 
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- са 36 гласова за, уз три гласа против и уз четири уздржана 
гласа, Дом народа Парламента Федерације Босне и 
Херцеговине прихватио да се Приједлог закона о измјенама 
и допунама Закона о извршавању Буџета Федерације Босне 
и Херцеговине за 2011. годину разматра по хитном 
поступку. 

 
Предсједавајућа је обавијестила делегате да је Влада 

Федерације доставила Приједлог закона о измјенама и допунама 
Закона о заштити лица са душевним сметњама, Приједлог закона о 
матичној евиденцији о осигураницима, обавезницима уплате 
доприноса и корисницима права из пензијског и инвалидског 
осигурања, Приједлог закона о Финансијско-информатичкој агенцији и 
Приједлог закона о измјенама Закона о систему побољшања 
квалитета, безбједности и о акредитацији у здравству са приједлогом 
да се разматрају по скраћеном поступку. 

 
Предсједавајућа је такође обавијестила делегате да је Влада 

Федерације доставила Приједлог закона о измјенама и допунама 
Закона о продаји станова на којима постоји станарско право са 
приједлогом да се разматра по скраћеном поступку. С обзиром да је 
Представнички дом овај Закон разматрао у форми нацрта закона, 
Колегиј Дома народа је предложио да и Дом народа разматра овај 
Закон у форми нацрта закона, што су делегати прихватили. 

 
Потом су се делегати изјашњавали о разматрању достављених 

приједлога закона по скраћеном поступку. 
 
На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 

да је: 
- са 38 гласова за, једним гласом против и четири уздржана 

гласа, Дом народа Парламента Федерације Босне и 
Херцеговине прихватио да се Приједлог закона о измјенама 
и допунама Закона о заштити лица са душевним сметњама 
разматра по скраћеном поступку; 

- са 40 гласова за, уз један глас против и уз четири уздржана 
гласа, Дом народа Парламента Федерације Босне и 
Херцеговине прихватио је да се Приједлог закона о 
матичној евиденцији о осигураницима, обавезницима 
уплате доприноса и корисницима права из пензијског и 
инвалидског осигурања разматра по скраћеном поступку; 

- са 36 гласова за, уз четири гласа против и уз шест 
уздржаних гласова, Дом народа Парламента Федерације 
Босне и Херцеговине прихватио је да се Приједлог закона о 
Финансијско-информатичкој агенцији разматра по 
скраћеном поступку; 
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- са 33 гласа за, уз осам гласова против и уз осам уздржаних 
гласова, Дом народа Парламента Федерације Босне и 
Херцеговине прихватио је да се Приједлог закона о 
измјенама и допунама Закона о федералним 
министарствима и другим органима федералне управе 
разматра по скраћеном поступку;  

- са 37 гласова за, уз два гласа против и уз седам уздржаних 
гласова, Дом народа Парламента Федерације Босне и 
Херцеговине прихватио је да се Приједлог закона о 
измјенама Закона о систему побољшања квалитета, 
безбједности и о акредитацији у здравству разматра по 
скраћеном поступку. 

 
 

 Колегијум Дома народа је предложио допуну дневног реда и то, 
да се као тачка 15. разматра Приједлог одлуке о прихваћању кредита 
Уникредит Банк Аустриа АГ за финансирање  Пројекта набавке, 
инсталације, обуке и одржавања медицинске и немедицинске  опреме 
и услуга у Кантоналној болници Орашје и  Приједлог  одлуке о 
закључивању Супсидијарног кредитног споразума између Босне и 
Херцеговине и Федерације Босне и Херцеговине за кредит Уникредит 
Банк Аустриа АГ за финансирање  Пројекта набавке, инсталације, 
обуке и одржавања медицинске и немедицинске  опреме и услуга у 
Кантоналној болници Орашје. 
 
 Весна Немец-Клисура је такође затражила да се у дневни ред 
уврсти  и Приједлог одлуке у вези са финансирањем Пројекта набавке, 
инсталације, обуке и одржавања медицинске и немедицинске  опреме 
и услуга у Кантоналној болници Горажде. 
 
 У вези са уврштавањем ове двије тачке у дневни ред сједнице 
отворила се расправа у којој су учествовали: федерални министар 
финансија Анте Крајина, Мустафа Куртовић, Мијо Матановић, Радоје 
Видовић, Весна Немец-Клисура. 

 
 На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 
да је Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине, са 43 
гласа за и уз два уздржана гласа, уврстио Приједлог одлуке о 
прихваћању кредита Уникредит Банк Аустриа АГ за финансирање  
Пројекта набавке, инсталације, обуке и одржавања медицинске и 
немедицинске  опреме и услуга у Кантоналној болници Орашје и  
Приједлог  одлуке о закључивању Супсидијарног кредитног споразума 
између Босне и Херцеговине и Федерације Босне и Херцеговине за 
кредит Уникредит Банк Аустриа АГ за финансирање  Пројекта набавке, 
инсталације, обуке и одржавања медицинске и немедицинске  опреме 
и услуга у Кантоналној болници Орашје у дневни ред. 
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 На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 
да је Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине, са 37 
гласова за и уз пет уздржаних гласова, уврстио Приједлог одлуке у 
вези са финансирањем Пројекта набавке, инсталације, обуке и 
одржавања медицинске и немедицинске  опреме и услуга у 
Кантоналној болници Горажде у дневи ред. 

 
Како више није било приједлога за измјену и допуну дневног 

реда, предсједавајућа је дневни ред дала на гласање. 
 
На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 

да је Дом народа Парламента Федерације, са 37 гласова за, и уз пет 
уздржаних гласова, усвојио сљедећи: 

 
Д Н Е В Н И   Р Е Д 

 
1. Приједлог измјена и допуна Буџета Федерације Босне и 

Херцеговине за 2011. годину – хитни поступак 
- Приједлог првих измјена и допуна Финансијског плана 

Федералног завода за запошљавање за 2011. годину, 
- Приједлог других измјена и допуна Финансијског плана 

Федералног завода за запошљавање за 2011. годину, 
 

2. Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о извршавању 
Буџета Федерације Босне и Херцеговине за 2011. годину – хитни 
поступак, 

 
3. Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о заштити 

лица са душевним сметњама – скраћени поступак, 
  
4. Приједлог закона о матичној евиденцији о осигураницима, 

обавезницима уплате доприноса и корисницима права из 
пензијског и инвалидског осигурања – скраћени поступак, 

 
5. Приједлог закона о Финансијско-информатичкој агенцији – 

скраћени поступак, 
 
6. Приједлог закона о измјенама Закона о систему побољшања 

квалитета, безбједности и о акредитацији у здравству – скраћени 
поступак, 

 
7. Нацрт закона о измјенама и допунама Закона о микрокредитним 

организацијама, 
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8. Нацрт закона о измјенама и допунама Закона о продаји станова 
на којима постоји станарско право, 
 

9. Нацрт закона о стоматолошкој дјелатности,  
 
10. Нацрт закона о евиденцијама у области здравства,  

 
11. Приједлог одлуке о приступању изради Регулационог плана 

историјског градског подручја Благај за период од 2011. до 2021. 
године, 

 
12. Приједлог одлуке о усвајању Урбанистичке основе Регулационог 

плана  историјског градског подручја Почитељ за период од 
2008. до 2018. године,  

 
13. а) Приједлог одлуке о прихваћању задужења по Споразуму о 

финансирању између Босне и Херцеговине и Међународне 
асоцијације за развој (ИДА) за реализацију Пројекта јачања 
здравственог сектора (ХСЕП) – додатно финансирање, 

       б) Споразум о финансирању (Додатно финансирање за 
Пројекат  јачања здравственог сектора) између Босне и 
Херцеговине и Међународне асоцијације за развој, 

       ц) Пројектни Споразум (Додатно финансирање за Пројекат 
јачања здравственог сектора) између Међународне 
асоцијације за развој и Федерације Босне и Херцеговине, 

       д) Пројектни документ за додатно финансирање за предложени  
кредит, 

       е) Усаглашени Записник са преговора између Босне и 
Херцеговине (БиХ) и Међународне асоцијације за развој (ИДА) 
Додатног финансирања Пројекта јачања здравственог сектора, 

       ф) Информација о кредиту Свјетске банке – Међународне 
асоцијације за развој (ИДА) за Пројекат јачања здравственог 
сектора (Health Sector Enhancement Project – HSEP) – додатно 
финансирање,  

 
14. -Приједлог одлуке о прихваћању задужења по Споразуму о зајму 

између Босне и Херцеговине и Саудијског фонда за развој за 
реализацију Пројекта главне градске магистрале у Зеници,  

        -  Споразум о зајму између Босне и Херцеговине и Саудијског 
фонда за развој за Пројекат главне градске магистрале у 
Зеници, 

         - Информација о кредиту Саудијског фонда за развој за 
Пројекат главне градске магистрале у Зеници,  

 
15.   Приједлог одлуке о прихваћању кредита Уникредит Банк 

Аустриа АГ за финансирање  Пројекта набавке, инсталације, 
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обуке и одржавања медицинске и немедицинске  опреме и 
услуга у Кантоналној болници Орашје и  Приједлог  одлуке о 
закључивању Супсидијарног кредитног споразума између 
Босне и Херцеговине и Федерације Босне и Херцеговине за 
кредит Уникредит Банк Аустриа АГ за финансирање  Пројекта 
набавке, инсталације, обуке и одржавања медицинске и 
немедицинске  опреме и услуга у Кантоналној болници Орашје, 

 
16. Приједлог одлуке у вези са финансирањем Пројекта набавке, 

инсталације, обуке и одржавања медицинске и немедицинске  
опреме и услуга у Кантоналној болници Горажде, 

 
17. Приједлог одлуке о измјени и допуни Одлуке о оснивању и 

именовању чланова Вијећа националних мањина Федерације 
Босне и Херцеговине (предлагач: комисије за људска права и 
слободе оба дома Парламента Федерације Босне и 
Херцеговине), 

 
18. Приједлог стратегије за изједначавање могућности за лица са 

инвалидитетом у Федерацији Босне и Херцеговине 2011.- 2015. 
 
 

 Пресједавајућа је предложила да се о прве двије тач. води 
заједничка расправа, што су делегати прихватили. 
 

 
1. Приједлог измјена и допуна Буџета Федерације Босне и   

Херцеговине за   2011. годину  
- Приједлог првих измјена и допуна Финансијског плана 

Федералног завода за запошљавање за 2011. годину, 
- Приједлог других измјена и допуна Финансијског 

плана Федералног завода за запошљавање за 2011. 
годину 

2. Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о извршавању 
Буџета Федерације Босне и Херцеговине за 2011. годину  

 
 
 Приједлоге  ових аката утврдила је Влада Федерације. 
 

Представнички дом је на 4. сједници од 26.07.2011. године 
усвојио Приједлог измјена и допуна Буџета Федерације Босне и 
Херцеговине за   2011.годину са три амандмана које је Влада 
Федерације поднијела на сједници Представничког дома, па су постали 
саставни дио Приједлога измјена и допуна Буџета.  
 Такође, Представнички дом је на 4. сједници од 26.07.2011. 
усвојио Приједлог првих измјена и допуна Финансијског плана 
Федералног завода за запошљавање за 2011. годину и Приједлог 
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других измјена и допуна Финансијског плана Федералног завода за 
запошљавање за 2011. годину у тексту како их је предложила Влада 
Федерације. 

Представнички дом је на 4. сједници од 26.07.2011. године 
усвојио Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о 
извршавању Буџета Федерације Босне и Херцеговине за 2011. годину у 
тексту како га је предложила Влада Федерације. 

 
Амандмани Владе Федерације на Приједлог измјена и 

допуна Буџета Федерације Босне и Херцеговине за 2011. годину 
гласе: 

 
 Амандман I. 
 
 У члану  3. Приједлога измјена и допуна Буџета Федерације 
Босне и Херцеговине за 2011. годину  у Раздјелу 10 Парламент 
Федерације Босне и Херцеговине у Глави 1002 Представнички дом 
Парламента Федерације Босне и Херцеговине врше се сљедеће 
измјене: 
 У економском коду 613100 Путни трошкови број „51.017“ се 
замјењује бројем „101.017“; 
  У економском коду 613600 Унајмљивање имовине, опреме и 
нематеријалне имовине  број „46.189“ се замјењује бројем „66.189“; 
 У економском коду 613700 Издаци за текуће одржавање број „18. 
799“ се замјењује бројем „33.799“; 
 У економском коду 613900 Уговорене услуге број „891. 985“ се 
замјењује бројем „1.191. 985“. 
 
 Амандман II. 
 
 У члану 3. Приједлога измјена и допуна Буџета Федерације 
Босне и Херцеговине за 2011. годинu у Раздјелу 52 Федерално 
министарство културе и спорта у Глави 5201 Федерално министарство 
културе и спорта у економском коду 614100 Текући трансфери другим 
нивоима власти -Трансфер за културу од значаја за Федерацију, број  
„1. 020.000“ се замјењује бројем “1.320.000“. 
 
   У члану 3. Приједлога измјена и допуна Буџета Федерације 
Босне и Херцеговине за 2011. годину у Раздјелу 12 Влада Федерације 
Босне и Херцеговине у Глави 1201 Влада  Федерације Босне и 
Херцеговине у  економском коду 600000 Текућа резерва Владе 
Федерације број „4.000.000“, замјењује се бројем „3.315.000 “. 
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 Амандман III. 
 
 У члану 3. Приједлога измјена и допуна Буџета Федерације 
Босне и Херцегивине за 2011.годину у Раздјелу 52 Федерално 
министарство културе и спорта у Глави 5201 Федерално министарство 
културе и спорта врши се прерасподјела на сљедећим  позицијама у 
економском коду 615 300 како слиједи: 
 
- 615 300 Капитални трансфери непрофитним организацијама - 

Трансфер за обнову Фрањевачког самостана у Краљевој Сутјесци, 
број „450.000“ се замјењује бројем “315.000 “.  

- 615 300 Капитални трансфери непрофитним организацијама - 
Трансфер за обнову Фрањевачког самостана Плехан Дервента, 
број „450.000 “ се замјењује бројем “315.000 “. 

-  615 300 Капитални трансфери непрофитним организацијама – 
Марија Мајка Цркве – Катедрала Мостар, реконструкција, број 
„180.000“ се замјењује бројем “315.000 “. 

- 615 300 Капитални трансфери непрофитним организацијама – 
Црква Свети Иван Крститељ, Родоч, изградња,  број „180.000“ се 
замјењује бројем “315.000 “. 

 
Приједлог ових аката разматрали су надлежни радни органи и 

доставили извјештаје. 
 
На Приједлог  измјена и допуна Буџета Федерације Босне и 

Херцеговине за 2011. годину, амандмане су поднијели: 
 

- Весна Немец-Клисура, Мустафа Куртовић и Далиборка Миловић су 
заједнички поднијели Амандман који се односи на Раздјел 16 
економски код 614 100; 

- Мијо Матановић је поднио Амандман који се односи на Раздјел 16 
економски код 614 100. 

- Лука Фалетар је поднио Амандман који се односи на економски код 
615 300; 

- Радоје Видовић је поднио два амандмана која се односе на 
економски код 614 300 и на економски код 721111; 

- Ђуро Пркачин је поднио Амандман који се односи на економски код 
615 300; 

- Слободан Томић је поднио Амандман који се односи на економски 
код 614 400; 

- Иво Тадић је поднио Амандман који се односи на економски код 
615300. 

 
 На Приједлог закона о измјенама и допуна Закона о извршавању 
Буџета Федерације Босне и Херцеговине за 2011. годину Весна 
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Немец-Клисура, Мустафа Куртовић и Далиборка Миловић су 
заједнички поднијели Амандман који се односи на додавање новог 
става 2. у члану 7. Приједлога закона. 

 
Приједлог измјена и допуна Буџета Федерације Босне и   

Херцеговине за 2011. годину и Приједлог закона о измјенама и 
допунама Закона о извршавању Буџета Федерације Босне и 
Херцеговине за 2011. годину образложили су премијер Нермин Никшић 
и федерални министар финансија Анте Крајина, који је прочитао 
Амандмане које је Влада Федерације поднијела на Приједлог измјена и 
допуна Буџета Федерације Босне и Херцеговине за 2011. годину на 
сједници Представничког дома и изјавио да Влада Федерације не 
прихваћа поднесене амандмане на Приједлог измјена и допуна Буџета 
и Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о извршавању 
Буџета Федерације Босне и Херцеговине.   

 
Салко Селман је, у име Одбора за економску и развојну 

политику, финансије и буџет, изјавио да Одбор подржава Приједлог 
измјена и допуна Буџета и Приједлог првих и других измјена и допуна 
Финансијског плана Федералног завода за запошљавање. Такође је у 
име Одбора предложио да Влада Федерације  проведе тач. 5. и 6. 
закључака који су усвојени приликом усвајања Буџета Федерације 
Босне и  Херцеговине за 2011. годину. 

 
Мијо Матановић је образложио извјештај Одбора за повратак 

прогнаних, избјеглих и расељених лица и предложио у име Одбора да 
се повећају средства за стварање услова за одрживи повратак и да се 
ојача Фонд за повратак Босне и Херцеговине средствима кредита 
међународних организација. 

 
У расправи су учествовали: предсједник Клуба делегата 

хрватског народа Радоје Видовић, Аднан Јупић, Зоран Јовановић, 
Џевад Рађо, федерални министар финансија Анте Крајина, Мустафа 
Куртовић, Хусо Обрадовић, Јосип Перић, Сенахид Шаковић, Елвира 
Абдић Јеленовић, Мијо Матановић, Хајрудин Бећировић, предсједница 
Клуба делегата српског народа Мира Љубијанкић, предсједник Клуба 
делегата бошњачког народа Амир Зукић, Салко Селман, Иво Дивковић, 
Иво Тадић, Весна Немец Клисура, Дамир Чарџић, Анер Жуљевић и 
Мирко Батинић. 

 
С обзиром да Влада Федерације није прихватила поднесене 

амандмане, а да подносиоци амандмана нису одустали од амандмана, 
предсједавајућа их је ставила на гласање и констатовала да:  

 
- Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине није 

усвојио Амандман Весне Немец-Клисура, Мустафе Куртовића и 
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Далиборке Миловић, који се односи на Раздјел 16 економски код 
614 100, јер је за гласало 20 делегата, осам делегата је било 
против, а 20 делегата је било уздржано; 

 
- Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине није 

усвојио Амандман Весне Немец-Клисура, Мустафе Куртовића и 
Далиборке Миловић, који се односи на додавање новог става 2. у 
члану 7. у Приједлогу закона о измјенама и допуна Закона о 
извршавању Буџета Федерације Босне и Херцеговине за 2011. 
годину, јер је за гласало 17 делегата, шест делегата је било против, 
а 23 делегата су била уздржана; 

 
- Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине није 

усвојио Амандман Мије Матановића, који се односи на Раздјел 16 
економски код 614 100 јер је за гласало 15 делегата, 18 делегата је 
било против, а 13 делегата је било уздржано; 

 
- Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине није 

усвојио Амандман Луке Фалетара који се односи на економски код 
615 300 јер је за гласало 14 делегата, 16 делегата је било против, а 
17 делегата је било уздржано; 

 
- Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине није 

усвојио први Амандман Радоја Видовића који се односи на 
економски код 614 300 јер је за гласало 11 делегата, 17 делегата је 
било против, а 15 делегата је било уздржано. 

 
 С обзиром да је Радоје Видовић, кога су подржали Иво Тадић и 
Ђуро Пркачин, изразио сумњу у резултате гласања, приступило се 
поименичном гласању које је извршио Измир Хаџиавдић, секретар 
Дома народа. 
 

На основу резултата поименичног гласања, предсједавајућа је 
констатовала да Дом народа Парламента Федерације није усвојио 
први Амандман Радоја Видовића, јер је за гласало 13 делегата, 19 
делегата је било против, а 18 делегата је било уздржано. 

 
 
 
- Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине није 

усвојио други Амандман Радоја Видовића који се односи на 
економски код 721111, јер је за гласало 9 делегата, 20 делегата је 
било против, а 14 делегата је било уздржано; 

 
- Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине није 

усвојио Амандман Ђуре Пркачина који се односи на економски код 
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615 300 јер је за гласало 13 делегата, 19 делегата је било против, а 
16 делегата је било уздржано; 

 
- Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине није 

усвојио Амандман Слободана Томића који се односи на економски 
код 614 400 јер је за гласало 14 делегата, 13 делегата је било 
против, а 19 делегата је било уздржано; 

 
- Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине није 

усвојио Амандман Иве Тадића који се односи на економски код 
615 300 јер је за гласало 11 делегата, 21 делегат је био против, а 
13 делегата је било уздржано. 

 
 С обзиром да је Клуб делегата бошњачког народа предложио 
Закључке, Амир Зукић их је у име Клуба  прочитао, а предсједавајућа 
је на основу резултата гласања констатовала да: 
 
- је Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине са 31 
гласом за, три гласа против и осам уздржаних гласова усвојио први 
Закључак Клуба који гласи: 

 
 

З А К Љ У Ч А К  
 

Задужује се Влада Федерације Босне и Херцеговине да, приликом 
расподјеле средстава са Текућег гранта нижим нивоима власти да 
приоритет Босанскоподрињском кантону –Горажде, Посавском 
кантону и Кантону 10 као изразито неразвијеним  и економски 
неодрживим кантонима. 

 
- Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине није 

усвојио други Закључак Клуба који се односи на измјене и допуне 
Закона о припадности јавних прихода кориговањем  коефицијената 
расподјеле јавних прихода добијених од ПДВ – а са циљем 
побољшања положаја економски неодрживих кантона, јер је за 
гласало 26 делегата, четири делегата су била против, а 11 
делегата је било уздржано; 

 
- Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине није 

усвојио трећи Закључак Клуба које се односе на то да ставка 
предсједник и потпредсједници Федерације буду један грант, а да 
се средства заједнички расподјељују, јер је за гласало 29 делегата, 
пет делегата је било против, а седам  делегата је било уздржано; 
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 С обзиром да је Амир Зукић изразио сумњу у резултате гласања,  
приступило се поименичном гласању које је извршио Измир 
Хаџиавдић, секретар Дома народа. 
 

   На основу резултата поименичног гласања, предсједавајућа је 
констатовала да Дом народа Парламента Федерације није усвојио 
трећи Закључак Клуба делегата бошњачког народа, јер је за гласало 
29 делегата, 10 делегата је било против, а три делегата су била 
уздржана. 
 
 Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине је 
усвојио четврти Закључак Клуба са 30 гласова за, четири гласа против 
и шест уздржаних гласова који гласи: 
 

З А К Љ У Ч А К  
 

Задужује се Влада Федерације Босне и Херцеговине да у наредним 
Измјенама и допунама Буџета Федерације Босне и Херцеговине за 
2011.годину планира средства за довршење градње 
Средњошколског центра у Травнику да би се испоштовала Одлука 
Дома за људска права. 

 
 Потом се прешло на гласање о измјенама и допунама Буџета 
Федерације Босне и Херцеговине за 2011. годину. 
  

На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 
да је Дом народа Парламента Федерације, са 34 гласа за, уз 12 
гласова против и уз три уздржана гласа, усвојио Приједлог измјена и 
допуна Буџета Федерације Босне и Херцеговине за 2011. годину. 

 
Потом  се гласало о Приједлогу првих измјена и допуна 

Финансијског плана Федералног завода за запошљавање за 2011. 
годину и Приједлогу других измјена и допуна Финансијског плана 
Федералног завода за запошљавање за 2011. годину. 

 
На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 

да је Дом народа Парламента Федерације, са 35 гласова за, уз седам 
гласова против и уз пет уздржаних гласова, усвојио Приједлог Првих 
измјена и допуна Финансијског плана Федералног завода за 
запошљавање за 2011. годину. 

 
На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 

да је Дом народа Парламента Федерације, са 34 гласа за, уз шест 
гласова против и уз пет уздржаних гласова, усвојио Приједлог Других 
измјена и допуна Финансијског плана Федералног завода за 
запошљавање за 2011. годину. 
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 Потом се гласало о Приједлогу закона о измјенама и допунама 
Закона о извршавању Буџета Федерације Босне и Херцеговине за 
2011. годину. 
 
 На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 
да је Дом народа Парламента Федерације, са 32 гласа за, уз девет 
гласова против и уз три уздржана гласа, усвојио Приједлог закона о 
измјенама и допунама Закона о извршавању Буџета Федерације Босне 
и Херцеговине за 2011. годину. 

 
 С обзиром да је Мустафа Куртовић у име Одбора за 
пољопривреду, водопривреду и шумарство предложио закључке којим 
би се испоштовала законска обавеза исплате подстицаја за млијеко и 
друге подстицаје за IV квартал 2010. године које је иницирало 
Удружење пољопривредника Федерације Босне и Херцеговине, 
отворила се расправа у којој су учествовали: Мустафа Куртовић, Дамир 
Чарџић и Младен Лонић. 

 
Након тога се гласало о закључцима Мустафе Куртовића,  

предсједника Одбора за пољопривреду, водопривреду и шумарство. 
 
На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 

да Дом народа Парламента Федерације није усвојио предложени 
закључак Мустафе Куртовића, предсједника Одбора за пољопривреду, 
водопривреду и шумарство, јер је за Закључак гласало 25 делегата, 
четири делегата су била против, а 11 делегата је било уздржано.  

 
 С обзиром да је Мустафа Куртовић изразио сумњу у резултате 
гласања,  приступило се поименичном гласању које је извршио Измир 
Хаџиавдић, секретар Дома народа. 
 

   На основу резултата поименичног гласања, предсједавајућа је 
констатовала да Дом народа Парламента Федерације није усвојио 
закључак Мустафе Куртовића, предсједника Одбора за пољопривреду, 
водопривреду и шумарство, јер је за гласало 28 делегата, два делегата  
су била против, а девет делегата је било уздржано. 

 
 Након тога, предсједавајућа је на молбу Русмира Месиховића,  

федералног министра здравства, због његових неодгодивих обавеза, 
предложила де се прво разматрају тач. 3.,6.,9. и 10 дневног реда, што 
су делегати након проведеног гласања са 32 гласа за, три гласа против 
и једним уздржаним  гласом прихватили. 
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3.  Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о заштити 
лица са душевним сметњама 

 
Приједлог закона утврдила је Влада Федерације. 
 
Представнички дом је на 3. сједници од 14.07.2011. године 

усвојио Приједлог закона са једним амандманом Владе Федерације 
који је постао саставни дио Приједлога закона и два амандмана која је 
Влада Федерације преузела као своје на сједници Представничког 
дома, па су такође постали саставни дио Приједлога закона. 

 Амандмани гласе: 
 

 Амандман I 

 Члан 24. Приједлога закона гласи: 

„Члан 24. 

 У члану 54. у уводној реченици ријечи: „од 2.000 до 50.000 КМ“ 
замјењују се ријечима: „од 5.000,00 до 15.000,00 КМ“. 

 У ставу 1. у тачки 2. број „10“ замјењује се бројем „11“. 

 У ставу 1. у тачки 4. ријечи: „биомедицинска истраживања“ 
замјењују се ријечима: „клиничко испитивање лијекова“. 

 У ставу 2. ријечи: „од 400 до 5.000 КМ“ замјењују се ријечима: „од 
500,00 до 3.000,00 КМ“. 

 Амандман II. 

 У члану 11. Приједлога закона о измјенама и допунама Закона о 
заштити лица са душевним сметњама, а који се односи на члан 26. 
основног Закона, умјесто текста: „у року од 48 часова“ треба да стоји: „у 
року 72 часа“. 

 Амандман III 

 У члану 22. Приједлога закона о измјенама и допунама Закона о 
заштити лица са душевним сметњама, а који се односи на члан 46. 
основног Закона наведен је текст: „стезуље, магнети, собе за изолацију 
и слично“. Умјесто тог текста треба да стоји текст: „специјални каишеви 
и друга средства која неће довести до повреде пацијента“. 

 
Приједлог закона разматрали су надлежни радни органи и 

доставили извјештаје. 
 
Приједлог закона образложио је Русмир Месиховић, федерални 

министар здравства. 
 
У расправи није нико учествовао. 
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  На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 
да је Дом народа Парламента Федерације, са 33 гласа за, уз два гласа 
против и уз три уздржана гласа, усвојио Приједлог закона о измјенама 
и допунама Закона о заштити лица са душевним сметњама. 
 
 
6. Приједлог закона о измјенама Закона о систему побољшања 

квалитета, безбједности и о акредитацији у здравству 
 

Приједлог закона утврдила је Влада Федерације. 
 

 Представнички дом је на 3. сједници од 14.07.2011. године 
усвојио Приједлог закона у тексту како га је предложила Влада 
Федерације.  

 
Приједлог закона разматрали су надлежни радни органи и 

доставили извјештаје. 
Приједлог закона образложио је Русмир Месиховић, федерални 

министар здравства. 
Салко Селман је, у име Одбора за борачка и инвалидска 

питања, рад здравствену и социјалну  заштиту, изјавио да Одбор 
подржава овај закон, те је  предложио Дому народа да обавеже 
ресорно министарство да преиспита потребу за измјеном Закона о 
здравственом осигурању у циљу да се здравствене установе обавежу 
на акредитацију и цертификацију у Закону о дефинисању роба. 

 
 У расправи су учествовали: Весна Немец-Клисура, Мирко 
Батинић и  Русмир Месиховић, федерални министар здавства.  
 
 На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 
да је Дом народа Парламента Федерације, са 35 гласа за, једним 
гласом против и уз три уздржана гласа, усвојио Приједлог закона о 
измјенама Закона о систему побољшања квалитета, безбједности и о 
акредитацији у здравству. 
 
 
9. Нацрт закона о стоматолошкој дјелатности 
 

Нацрт закона утврдила је Влада Федерације. 
 
Представнички дом је на 3. сједници од 14.07.2011. године 

разматрао Нацрт овог закона и Закључком га прихватио. 
 
Нацрт закон разматрали су надлежни радни органи и доставили 

извјештаје. 
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Мијо Матановић је у име Комисије за равноправност полова 
прочитао једну примједбу на закон и то да се у члану 42. на крају 
реченице брише тачка и додају ријечи:“ и Закона о равноправности 
полова“, што је Русмир Месиховић, федерални министар здравства,   
прихватио. 

 
Нацрт закона образложио је Русмир Месиховић, федерални 

министар здравства. 
 

 У расправи су учествовали: Хусо Обрадовић, Русмир Месиховић, 
федерални министар здавства, и Сенахид Шаковић. 
 

 
На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 

да је Дом народа Парламента Федерације, са 33 гласа за, уз два гласа 
против и уз три уздржана гласа, усвојио сљедећи 

 

 

З А К Љ У Ч А К 
 

1. Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине 
прихваћа Нацрт закона о стоматолошкој дјелатности и сматра 
да може послужити као основ за израду приједлога закона. 

 
2. Задужује се Влада Федерације да приликом израде приједлога 

закона има у виду примједбе, приједлоге и сугестије изнесене 
на сједници Дома народа. 

 
 
 10. Нацрт закона о евиденцијама у области здравства  
 
 

Нацрт закон утврдила је Влада Федерације. 
 
Представнички дом је на 3. сједници од 14.07.2011. године 

разматрао Нацрт овог закона и Закључком га прихватио. 
 
Нацрт закон разматрали су надлежни радни органи и доставили 

извјештаје. 
 
Нацрт закона образложио је Русмир Месиховић, федерални 

министар здравства. 
 
У расправи није нико учествовао. 
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 На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 

да је Дом народа Парламента Федерације, са 35 гласова за, уз два 
гласа против и уз два уздржана гласа, усвојио сљедећи: 

 

З А К Љ У Ч А К 
 

 Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине 
прихваћа Нацрт закона о  евиденцијама у области здравства и сматра 
да може послужити као основ за израду приједлога закона. 
 
 
 
4. Приједлог закона о матичној евиденцији о осигураницима, 

обавезницима уплате доприноса и корисницима права из 
мировинског и инвалидског осигурања 

 
 

Приједлог закона утврдила је Влада Федерације. 
 

 Представнички дом је на 3. сједници од 14.07.2011. године 
усвојио Приједлог  овог закона уз једну техничку исправку коју је 
представник Владе Федерације  прихватио на сједници Представничког 
дома, а која се односи на замјену мјеста чл. 3 и 4.  у Приједлогу закона. 
 
 Приједлог закона разматрали су надлежни радни органи и 
доставили извјештаје. 
 
 Приједлог закона образложила је Зехра Ново-Омановић, 
помоћник федералног министра рада и социјалне политике. 
 
 Мијо Матановић је образложио Извјештај Комисије за 
равноправност полова. 
 

У расправи није нико учествовао. 
 

  На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 
да је Дом народа Парламента Федерације, са 33 гласа за, уз два гласа 
против и уз три уздржана гласа, усвојио Приједлог закона о матичној 
евиденцији о осигураницима, обавезницима уплате доприноса и 
корисницима права из мировинског и инвалидског осигурања. 
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5. Приједлог закона о Финансијско-информатичкој агенцији  
 

Приједлог закона утврдила је Влада Федерације. 
 
Представнички дом је на 3. сједници од 14.07.2011. године 

усвојио Приједлог  овог закона са Амандманом Владе Федерације који 
је постао саставни дио Приједлога закона и седам амандмана које је 
представник Владе Федерације прихватио на сједници Представничког 
дома а који су постали саставни дио Приједлога закона. 

 
Амандмани гласе: 
 

 Амандман Владе Федерације 

 У члану 2. у ставу  5. на крају реченице додати ријеч „Сарајеву“. 

 

 Амандмани које је Владе Федерације прихватила 

 

 Амандман I 

 У члану 2. у ставу 8. текст: „пословне јединице Агенције“ се 
брише, а умјесто њега додају се ријечи: „организација и сједишта 
пословних јединица Агенције“. 

 

 Амандман II 

 У члану 4. тачка 4. мијења се и гласи:  

„4. Води регистре прописане законом, а може да успоставља и води и 
друге регистре за потребе и по налогу органа управе и других 
субјеката.“. 

 

 Амандман III 

 У члану 4. тачке 17. и 18. се преформулишу у нову тачку 17. која 
гласи: 

„17. Обавља, у складу са законом, остале послове из своје дјелатности 
за потребе  Владе, министарстава, других органа управе и осталих 
корисника“. 
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 Амандман IV 

 У члану 13. у ставу 1. ријечи: „Законом о министарским, 
владиним и другим именовањима („Службене новине Федерације БиХ“ 
бр. 12/03 и 34/03)“ бришу се, а додају се ријечи: „позитивним законским 
прописима“.  

 

 Амандман V 

 У члану 14. у ставу 1. на крају реченице брише се тачка и додају 
ријечи: „или на приједлог Одбора ако се утврди незаконито поступање“. 

 

 Амандман VI 

 У члану 17. у ставу 2. на крају прве реченице брише се тачка и 
додају ријечи: „уз претходну сагласност министра финансија.“ 

 

 Амандман VII 

 У члану 17.  у ставу 4. након ријечи „губитака“ ставити тaчку, а 
остали дио реченице се брише. 

 

На Приједлог закона о Финансијско-информатичкој агенцији, 
амандмане су поднијели: 

Клуб делегата хватског народа поднио је два амандмана:  
- Амандман  I се односи на члан 2. Приједлога закона; 
-  Амандман  II  који се односи на члан 11. Приједлога закона; 
-   Далиборка Миловић је поднијела један Амандман, који се односи на 
члан 2. Приједлога закона. 

Такође, на сједници  је Хајрудин Бећировић поднио Амандман 
који се такође односи на члан 2. Приједлога закона. 

 
У име Одбора за економску и развојну  политику, финансије и 

буџет Салко Селман је поднио Амандман који је истовјетан Амандману 
II Клуба делегата хрватског народа. 

 
Приједлог закона образложио је Анте Крајина, федерални 

министар финансија. 
 
У расправи су учествовали: Елвира Абдић-Јеленовић, Салко 

Селман, предсједник Клуба делегата хрватског народа Радоје Видовић 
и Хајрудин Бећировић.  
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Анте Крајина, федерални министар финансија је изјавио да 
прихваћа Амандман II Клуба делегата хрватског народа а да остале 
амандмане Влада Федерације не прихваћа. 

 
Прихваћени Амандман гласи: 
 
У члану 11. Приједлога закона додаје се нови став 3. који гласи: 

”Директор и замјеник директора не могу да буду из реда истог 
конститутивног народа”. 

Досадашњи став 3. постаје став 4. 
 

 
Хајрудин Бећировић је из процедуралних разлога изјавио да 

одустаје од свог Амандмана. 
 
С обзиром да Влада Федерације није прихватила поднесене 

амандмане, а да подносиоци амандмана нису одустали од амандмана, 
предсједавајућа их је ставила на гласање и констатовала да:  

 
- Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине није 

усвојио Амандман I Клуба делегата хрватског народа, односи на 
члан 2. Приједлога закона јер је за гласало 18 делегата, 11 
делегата је било против, а осам делегата је било уздржано; 

 
- Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине није 

усвојио Амандман Далиборке Миловић, који се односи на члан 2. 
Приједлога закона, јер је за гласало 13 делегата, 15 делегата је 
било против, а седам делегата je билo уздржанo. 

 

 Потом се прешло на гласање о Приједлогу закона о Финансијско-
информатичкој агенцији.  
 
 На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 
да Дом народа Парламента Федерације није усвојио Приједлог закона 
о Финансијско-информатичкој агенцији јер је за гласало 29 делегата, 
три делегата су била против а четири делегата су била уздржана. 
 
 С обзиром да је изражена сумња у резултате гласања,  
приступило се поименичном гласању које је извршио Измир 
Хаџиавдић, секретар Дома народа. 
 
 На основу резултата поименичног гласања, предсједавајућа је 
констатовала да је Дома народа Парламента Федерације,  са 33 гласа 
за, три  гласа против и уз четири уздржана гласа, усвојио Приједлог 
закона о Финансијско-информатичкој агенцији. 
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Према томе, Приједлог овог закона је усвојен у различитом 
тексту у оба дома Парламента Федерације Босне и Херцеговине, па га 
је потребно усагласити. 

 

7. Нацрт закона о измјенама и допунама Закона о микрокредитним 
организацијама 

 
Закон је у форми приједлога утврдила Влада Федерације. 
 
Представнички дом је на 3. сједници од 14.07.2011. године 

одлучио да Закон разматра у форми нацрта и Закључком га прихватио. 
 
Закон су у форми приједлога разматрали надлежни радни 

органи и доставили извјештаје. 
 
Нацрт закона образложио је Анте Крајина, федерални министар 

финансија. 
 
У расправи није нико учествовао. 
 
 На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 

да је Дом народа Парламента Федерације, са 35 гласова за, уз три 
гласа против и уз два уздржана гласа, усвојио сљедећи: 

 

З А К Љ У Ч А К 
 

 Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине 
прихваћа Нацрт закона о измјенама и допунама Закона о 
микрокредитним организацијама и сматра да може да послужи као 
основ за израду приједлога Закона. 

 
 
 

8. Нацрт закона о измјенама и допунама Закона о продаји станова 
на којима постоји станарско право 

 
Закон је у форми приједлога утврдила Влада Федерације. 
 
Представнички дом је на 2. сједници одржаној 22.06.2011. године 

и 13.7. 2011 године, одлучио да Закон разматра у форми нацрта и 
Закључком га прихватио. 

Закон су у форми приједлога разматрали надлежни радни 
органи и доставили извјештаје. 

 
У расправи су  учествовали: предсједник Клуба делегата 

хрватског народа Радоје Видовић, Елвира Абдић-Јеленовић и 
предсједник Клуба делегата бошњачког народа Амир Зукић. 
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Елвира Абдић-Јеленовић је предложила закључак да Влада 

Федерације достави Дому народа Парламента Федерације све податке 
о броју, структури и начину на који је извршена национализација и 
конфискација станова које третира овај закон. 

Предсједник Клуба делегата бошњачког народа Амир Зукић се 
сложио са овим закључком. 

 
 
 На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 

да је Дом народа Парламента Федерације, са 32 гласа за, уз два гласа 
против и уз три уздржана гласа, усвојио сљедећи: 

 

З А К Љ У Ч А К 
 

1. Дом народа Парламента Федерације БиХ прихваћа Нацрт закона 
о измјенама и допунама Закона о продаји станова на којима 
постоји станарско право и сматра да може послужити као основа 
за израду Приједлога закона. 

 
2. Задужује се предлагач да, у периоду од 60 дана огранизује јавну 

расправу са свим релевантним субјектима, као што су вјерске 
заједнице, удружења, научне и стручне институције и др., те да 
приликом израде Приједлога закона има у виду примједбе, 
приједлоге и сугестије изнесене на сједници Дома народа као и 
оне изнесене у јавној расправи. 

 
3. Задужује се Влада Федерације да Дому народа Парламента 

Федерације достави све податке о броју, структури и начину на 
који је извршена национализација и конфискација станова које 
третира овај закон. 
 

 
11. Приједлог одлуке о приступању изради Регулационог плана 

историјског градског подручја Благај за период од 2011. до 
2021. године 

 
Приједлог одлуке је утврдила Влада Федерације и доставила 

Парламенту Федерације ради разматрања и доношења. 
 
Представнички дом је на наставку 2. сједнице одржане 

13.07.2011. године донио ову одлуку. 
 
Приједлог одлуке разматрали су надлежни радни органи која су  

доставили извјештаје. 
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Приједлог одлуке је образложио Десница Радивојевић, 
федерални министар просторног уређења. 

 
У расправи нико није учествовао. 
 

 На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 
да је Дом народа Парламента Федерације, са 33 гласа за, два  гласа 
против и три уздржана гласа, донио Одлуку о приступању изради 
Регулационог плана историјског градског подручја Благај за период од 
2011. до 2021. године. 

 
 

12. Приједлог одлуке о усвајању Урбанистичке основе 
Регулационог плана  историјског  градског подручја Почитељ 
за период од 2008. до 2018. године 

 

Приједлог одлуке је утврдила Влада Федерације и доставила 
Парламенту Федерације ради разматрања и доношења. 

 
Представнички дом је на наставку 2. сједнице одржане 

13.07.2011. године донио ову одлуку у  тексту предлагача. 
 
Приједлог одлуке разматрали су надлежни радни органи који су  

доставили извјештаје. 
 
Приједлог одлуке је образложио Десница Радивојевић, 

федерални министар просторног уређења. 
 
Елвира Абдић-Јеленовић је, у име Одбора за просторно 

уређење, екологију и стамбено-комуналне послове, изјавила да Одбор 
подржава Приједлог одлуке о усвајању Урбанистичке основе 
Регулационог плана  историјског  градског подручја Почитељ за период 
од 2008. до 2018. године. 

 
У расправи нико није учествовао. 
 

 На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 
да је Дом народа Парламента Федерације, са 32 гласа за, три  гласа 
против и три уздржана гласа, донио Одлуку о усвајању Урбанистичке 
основе Регулационог плана  историјског  градског подручја Почитељ за 
период од 2008. до 2018. године. 
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13.  а) Приједлог одлуке о прихваћању задужења по Споразуму о 
финансирању између Босне и Херцеговине и 
Међународне асоцијације за развој (ИДА) за реализацију 
Пројекта јачања здравственог сектора (ХСЕП) – додатно 
финансирање, 

       б) Споразум о финансирању (Додатно финансирање за 
Пројекат        јачања здравственог сектора) између Босне 
и Херцеговине и Међународне асоцијације за развој, 

       ц) Пројектни Споразум (Додатно финансирање за Пројекат 
јачања здравственог сектора) између Међународне 
асоцијације за развој и Федерације Босне и Херцеговине, 

       д) Пројектни Документ за додатно финансирање за 
предложени    кредит, 

       е) Усаглашени Записник са преговора између Босне и 
Херцеговине (БиХ) и Међународне асоцијације за развој 
(ИДА) Додатног финансирања Пројекта јачања 
здравственог сектора, 

       ф) Информација о кредиту Свјетске банке – Међународне 
асоцијације за развој (ИДА) за Пројекат јачања 
здравственог сектора (Health Sector Enhancement Project – 
HSEP) – додатно финансирање 

 
 

Приједлог одлуке је утврдила Влада Федерације и доставила 
Парламенту Федерације ради разматрања и доношења. 

 
Представнички дом је на наставку 2. сједнице одржане 

13.07.2011. године донио ову одлуку у  тексту предлагача. 
 
Приједлог одлуке разматрали су надлежни радни органи који су  

доставили извјештаје. 
 
У расправи је учествовао Алмедин Алиефендић који је 

предложио  да Дом народа усвоји Закључак који је прочитао. 
 

 На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 
да је Дом народа Парламента Федерације, са 36 гласова за, један  глас 
против и један уздржан глас, донио  Одлуку о прихваћању задужења по 
Споразуму о финансирању између Босне и Херцеговине и 
Међународне асоцијације за развој (ИДА) за реализацију Пројекта 
јачања здравственог сектора (ХСЕП) – додатно финансирање уз 
сљедећи  
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З А К Љ У Ч А К 

 
 Задужује се Федерално министарство здравства да, приликом 
имплементирања Пројекта јачања здравственог сектора, води рачуна о 
равномјерној расподјели средстава, с посебном пажњом на општине 
које су у протеклом периоду мање учествовале у кредитним 
средствима која су пласирана у ширење мреже породичне медицине. 

 
 

14. - Приједлог одлуке о прихваћању задужења по Споразуму о 
зајму између Босне и Херцеговине и Саудијског фонда за 
развој за реализацију Пројекта главне градске магистрале у 
Зеници,  

        - Споразум о зајму између Босне и Херцеговине и Саудијског 
фонда за развој за Пројекат главне градске магистрале у 
Зеници, 

         - Информација о кредиту Саудијског фонда за развој за 
Пројекат главне градске магистрале у Зеници 

 
 

Приједлог одлуке је утврдила Влада Федерације и доставила 
Парламенту Федерације ради разматрања и доношења. 

 
Представнички дом је на  наставку 2. сједнице одржане 13.7. 

2011. године донио ову одлуку у  тексту предлагача. 
 
Приједлог одлуке разматрали су надлежни радни органи који су  

доставили извјештаје. 
 
У расправи нико није учествовао. 
 

 На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 
да је Дом народа Парламента Федерације, са 36 гласова за, једним 
гласом против и четири уздржана гласа, донио Одлуку о прихваћању 
задужења по Споразуму о зајму између Босне и Херцеговине и 
Саудијског фонда за развој за реализацију Пројекта главне градске 
магистрале у Зеници. 
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15. Приједлог одлуке о прихваћању кредита Уникредит Банк 
Аустриа АГ за финансирање  Пројекта набавке, 
инсталације, обуке и одржавања медицинске и 
немедицинске  опреме и услуга у Кантоналној болници 
Орашје и  Приједлог  одлуке о закључивању Супсидијарног 
кредитног споразума између Босне и Херцеговине и 
Федерације Босне и Херцеговине за кредит Уникредит Банк 
Аустриа АГ за финансирање  Пројекта набавке, 
инсталације, обуке и одржавања медицинске и 
немедицинске  опреме и услуга у Кантоналној болници 
Орашје 

 

Приједлог одлуке је утврдила Влада Федерације и доставила 
Парламенту Федерације ради разматрања и доношења. 

 
Представнички дом је на  наставку 32. сједнице одржане 14.7. 

2010. године у претходном мандату донио Одлуку о одобравању 
Одлуке о прихваћању кредита Уникредит Банк Аустриа АГ за 
финансирање  Пројекта набавке, инсталације, обуке и одржавања 
медицинске и немедицинске  опреме и услуга у Кантоналној болници 
Орашје и  Приједлог  одлуке о закључивању Супсидијарног кредитног 
споразума између Босне и Херцеговине и Федерације Босне и 
Херцеговине за кредит Уникредит Банк Аустриа АГ за финансирање  
Пројекта набавке, инсталације, обуке и одржавања медицинске и 
немедицинске  опреме и услуга у Кантоналној болници Орашје. 

 
Приједлог одлуке разматрали су надлежни радни органи који су  

доставили извјештаје. 
 

  У вези са овом одлуком говорили су Анте Крајина, федерални 
министар финансија, и Ведад Незирић, представник Федералног 
министарства финансија  који је изјавио да се ова одлука не може 
донијети јер је Представнички дом донио Одлуку којом је одобрио ову 
одлуку у претходном мандату, а да се у међувремену измијенио Закон 
о дугу, задуживању и гаранцијама у Федерацији Босне и Херцеговине 
који сада предвиђа да Парламент Федерације доноси Одлуку о 
задужењу по кредитима међународних организација. Такође је изјавио 
да скупштине Посавског кантона и Босанско-подрињског кантона 
Горажде морају да проведу потребну процедуру да би се омогућило 
задужење како то предвиђа Закон о дугу, задуживању и гаранцијама у 
Федерацији Босне и Херцеговине. 

 
  Потом се развила дискусија у којој су учествовали: Мијо 

Матановић, Радоје Видовић, предсједник Клуба делегата хрватског 
народа, Весна Немец-Клисура, Хајрудин Бећировић, Измир Хаџиавдић, 
секретар Дома народа  Парламента Федерације, Дамир Чарџић, Џевад 
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Раџо, Јосип Перић, предсједник Клуба делегата бошњачког народа 
Амир Зукић, Никола Симић, Елвира Абдић Јеленовић и Иво Дивковић. 

 

Након проведене дискусије, предсједавајућа је предложила да 
Дом народа донесе Закључак којим би се одгодило изјашњавање о тач. 
15. и 16. дневног реда и на основу резултата гласања констатовала да 
је Дом народа Парламента Федерације са 36 гласова за и два 
уздржана гласа усвојио сљедећи 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
 Одлаже се изјашњење о овим приједлозима одлука, а задужује 

се Влада Федерације Босне и Херцеговине да, у року од 30 дана, у 
сарадњи са Кантоналном скупштином Посавског кантона и са 
Кантоналном скупштином Босанскоподрињског кантона Горажде 
настави потребну процедуру, да би се могле донијети одговарајуће 
одлуке које се тичу кредитирања кантоналних болница у Орашју и 
Горажду. 

 
 

17. Приједлог одлуке о измјени и допуни Одлуке о оснивању и 
именовању чланова Вијећа националних мањина 
Федерације Босне и Херцеговине  

 
Приједлог одлуке утврдиле су комисије  за људска права и слободе 

оба дома Парламента Федерације Босне и Херцеговине и доставиле је 
Парламенту Федерације ради разматрања и доношења. 

 
Представнички дом је на наставку 2. сједнице одржане 13.7. 

2011. године донио ову одлуку у  тексту предлагача. 
 
Приједлог одлуке разматрали су надлежни радни органи који су  

доставили извјештаје. 
 
Приједлог одлуке  је образложио Мирко Батинић, предсједник 

Комисије за људска права и слободе Дома народа. 
 
У расправи нико није учествовао. 
 

 На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 
да је Дом народа Парламента Федерације, једногласно са 39 гласова, 
донио Одлуку о измјени и допуни одлуке о оснивању и именовању 
чланова Вијећа националних мањина Федерације Босне и 
Херцеговине, којом су за чланове Вијећа из реда Рома именовани: 
Шабан Мујић, Мурадиф Биберовић, Мехмед Мујић, Мехмед Суљић, 
Драгиша Радић и Шемси Супнај. 

 



 31 

 
18. Приједлог стратегије за изједначавање могућности за лица 

са инвалидитетом у Федерацији Босне и Херцеговине 
2011.- 2015. 

 
 

Приједлог стратегије је утврдила Влада Федерације и доставила 
Парламенту Федерације ради разматрања и усвајања. 

 
Представнички дом је на  наставку 2. сједнице одржане 13.7. 

2011. године усвојио Приједлог стратегије за изједначавање 
могућности за лица са инвалидитетом у Федерацији Босне и 
Херцеговине 2011.- 2015. 

 
Приједлог стратегије разматрали су надлежни радни органи који 

су  доставили извјештаје. 
 
У расправи нико није учествовао. 
 

 На основу резултата гласања, предсједавајућа је констатовала 
да је Дом народа Парламента Федерације, са 37 гласова за и два 
уздржана гласа, усвојио Стратегију за изједначавање могућности за 
лица са инвалидитетом у Федерацији Босне и Херцеговине 2011.- 
2015. 

 
 

* * *  
Сједница је завршена у 19 часова. 

 
Транскрипт сједнице чини саставни дио Записника. 

 
 
 
 
 

 СЕКРЕТАР                   ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋА 
 

        Измир Хаџиавдић                                          Каролина Павловић  
 
 


